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Írásbeli kérdés
Dr. Kövér László
az Országgyű lés elnöke

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánunk feltenni

Németh Lászlóné
nemzeti fejlesztési miniszter asszonyna k

„Miért csökkentette tovább a fölgáz biztonsági készletet? ”

címmel.

Kérdéseinkre írásbeli választ kérünk a Miniszter Asszonytól, azért t őle, mert e

tárgykörben a Kormány tagjai közül ő az illetékes .

Tisztelt Miniszter Asszony !

Ön a napokban 100 millió m3-rel tovább csökkentette a magyarországi földgá z

biztonsági készlet mértékét, ugyanakkor lehetővé tette a felszabadított mennyiség

átadását közintézményi felhasználók számára .

Ön a földgáz biztonsági készlettel kapcsolatban 2012. március 19-én a Parlamentben

feltett kérdéseinkre nem adott érdemi választ, ezért kérdéseinket jelen formában is fel

kívánjuk tenni .

Ezzel összefüggésben a Magyar Köztársaság Alkotmányáról szóló 1949 . évi XX.

törvény 27. §-ában biztosított jogunkkal élve a Magyar Köztársaság Országgy ű lésének

Házszabályáról szóló 46/1994 . (IX. 30.) OGY határozat 91 . §-a alapján az alább i

kérdéseket intézzük Önhöz :

â Miért nem vesznek a közintézmények ugyanúgy földgázt, mint mindenk i

más? Mi a kivételezés oka?

â Mely közintézmények részére, milyen feltételekkel kívánnak a biztonság i

készletbő l földgázt adni?
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â A készlet csökkentése hogyan szolgálja a biztonsági készlet alapvet ő célját :

az ellátásbiztonság javítását? Mi indokolja, hogy olyan gázzal lássanak e l

közintézményeket, amit biztonsági tartalékként minden fogyasztó megfizet a

gázszámlájában?

â Kinek a feladata, felelőssége lenne a közintézmények gázzal való ellátása,

gázszámlájuk kifizetése?

Tisztelettel várjuk válaszát !

Budapest, 2012. március 20.
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